
 

 

Månadsrapport Lindesbergs Golfklubb 

10 sep 2024  
 

Vi har inte haft ett protokollfört ordinarie möte i september utan här redovisar vi styrelsens 

månadsrapport med ekonomiskt utfall t.o.m. augusti och statistik för golf, padel och boende 

under samma tid. 

 

Kort sammanfattat har vi en väldigt fin bana med mycket spel av både medlemmar och 

gäster. Hotellet har bra beläggning med många golfpaket. Verksamheten i padelhallen är 

under ständig värdering. Panterträningarna är i gång och kommer att fortsätta under 

september. Juniorträningarna är avslutade men drop-in träning för juniorer i alla åldrar hålls 

på onsdagar 16.45-17.45.  

 

I oktober återkommer vi med ett ordinarie styrelsemöte där vi kommer att sammanfatta 

säsongen, preparera budget och förbereda oss inför Höstårsmötet. 

 

Ekonomirapport augusti 2024 

Augusti var en bra månad, vi ligger 580t.kr bättre i greenfee jämfört med 2023. 

Boendet ligger fortfarande ca 1 miljon sämre än föregående år men fortfarande enligt 

budget detta år.  

Underhåll: Målningen av maskinhallen är klar och ligger med i resultatet för 

augustimånad.  

Likviditetsprognos: Status likviditet sista augusti 2,071 SEK och därmed ser resten av 

året bra ut. 

 

Statistikrapporter 

a) Golf  

Augusti hade 5711 spelade ronder varav 21 % greenfeegäster, ackumulerat från årets 

början 16 418 bokade ronder. 

Det barkar åt rekord för spelade ronder. 

b) Padel  

Bokningsgrad: 11% 

Aktiviteter för hösten: Ligan är i gång med 4 herrdivisioner och 2 damdivisioner.  

c) Hotell och stugby 

Augusti 620st bokade gästnätter, ackumulerat 3311. Följer budget. 

 

 

 

 

 



 

 

 

Projekt Bättre spelupplevelse 

Vi har haft en workshop med bankonsulent och verksamhetsutvecklare från Svenska 

Golfförbundet. Under augusti utförde vi en banvandring med hela styrelsen. Det gav verkligen 

olika perspektiv på olika spelupplevelse beroende på kategori spelare. Vi lär oss mycket. 

 

Nu följer vi upp med banvandringar för resterande hål dvs 5-18 i två omgångar. Den 8 oktober 

har vi en workshop för att bearbeta materialet och diskutera framtida banutvecklingsplan. 

På höstmötet kommer vi att uppdatera status i projektet.  

 

Nästa möte – 

Workshop 8 oktober 17.00. 

Styrelsemöte 15 oktober 17.30. 

 

Vid protokollet             Justeras   

 

………………………..            ………………………..   

Ulrika Ahlström            Jannicke Jennsjö    


